

**FORUM Dorp en Ruimte**

**Besluitenlijst forum D&R van 10 maart 2020**

**Aanwezig:**

Voorzitter: Mw. Nieuwland-Rijs  
 College: Dhr. Langedijk, dhr. Nieuwenhuizen en dhr. Jongenelen.  
 Ambtenaren: -  
 Griffier: Dhr. R. Vennik  
 Insprekers: -

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Bodegraven, E.		Hoorn, C.G.M. van	X	Ruiten, G.F.	
Boer, F.H.A. de		Jacet-Van Lierop T.M.B		Schoutsen, M.G.C.	
Boudewijn, M.S.	X	Jong, E. de	X	Schuijlenburg, J.J.	X
Bovenkerk- v.Oosterom, M.C.		Kamper, G.J.F		Starre, A. van der	X
Broersen, C.		Kleef, P.J.M. van	X	Tjassens Keiser, P.	X
Buis, A.J.L.		Kloosterboer, A.E.	X	Veldboer, J.C.M.	
Bus, B.		Koning, J.		Verseveld, I. van	
Eijk, S. van		Korver, T.M.		Visser, J.D.	X
Feenstra, P.M.W.D	X	Krul-Brandt, J.A.	X	Vliet, K. van der	
Glas, A.E.		Molenaar, C.T.M.	X	Waal, H.J.	
Graaf, H. de		Nieuwland-Rijs, E.		Wagenaar, R.J.	
Hartog, G.N.		Nijman, G.J.E.		Zutt, F.J.A	

Hink-Haarms, J.	X	Nugteren, W.	X	Zurbier, N.J.	
Hoekstra, P	X	Rep, G.J.		Zwart, N.	X
Hofman, J.A.	X	Mw. Rep, P.H.	X		
Hoogeboom, J.G.		Ringers, P			

FORUM D&R			Komt op Actielijst
	Onderwerp		
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen en luisteraars/ kijkers van harte welkom.	
2.	Besluitenlijsten forumvergaderingen 11 en 26 februari 2020	De besluitenlijsten wordt ongewijzigd vastgesteld.	
3.	Actie- en toezeggingenlijst	Het forum kan instemmen met het van de lijst afhaken van de afgehandelde onderwerpen.	
4.	Afdoening ingekomen stukken aan de raad	De CU wil de stukken die ingebracht zijn t.b.v.de concept-RES (E14, E18/18A betreffende de energie transitie en de input van Duurzaam Leefbaar) aan de orde stellen in de werkgroep duurzaamheid. Op dat moment is het nog niet mogelijk om dit te bespreken in samenhang met een collegereactie. Wethouder Langedijk wil de forumvergadering van 7 april benutten om de concept-RES integraal met het forum te bespreken. HvL/D66 komt met een bespreeknotitie n.a.v. D2(Klimaat stresstesten). PvdA kondigt een bespreeknotitie aan n.a.v. E19 (lokale preventieakkoorden). Pfh Langedijk wil de PBA van 12 mei gebruiken om uitgebreider stil te staan bij het thema verkeer. De punten van KL en GL n.a.v. D4( Onderzoek doorgaand verkeer) komen dan ook aan bod naast eerder aangenomen moties.	
5.	Lidmaatschap RHCA - WSGO	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als <b>hamerstuk</b> naar de raad van 24 maart kan.	

6.	Bestemmingsplan Bijloort 1a Broek op Langedijk	<p>GL heeft nog een aanvullende technische vraag. De fractie heeft behoefte aan een schets van het normale WABO-proces waaronder de termijnen sinds 17 april 2019. Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord.</p> <p>De fractie van KL plaatst net als GL kritische kanttekeningen bij het besluitvormingsproces en de geconstateerde omissies. Daarnaast vraagt de fractie zich af of de data in het voorstel wel kloppen. De griffier komt hier op terug en wordt gemandateerd zo nodig wijzigingen aan te brengen.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als <b>bespreekstuk</b> naar de raad van 24 maart kan.</p>	
7.	Provinciale omgevingsverordening	<p>In grote lijnen kan het forum zich wel vinden in de lijn van het college. De raadsleden kunnen tot 17 maart a.s. schriftelijk reageren. Dit roept nog wel vragen op over de uiteindelijke afstemming. Dit heeft de aandacht van de griffie. Het college neemt 7 april een beslissing over de in te dienen zienswijze.</p>	
8	Sluiting	De voorzitter sluit om 21.15 uur de vergadering.	